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Zápis ze zasedání Kolejní rady Kajetánka 2. 11. 2015 

Zasedání Kolejní rady Kajetánka proběhlo dne 2. 11. 2015 v 18.00 v iRoomu, 7. p. K1A. 

Přítomni: Michaela Černá, Vít Jurásek, Eduard Petiška, Andrea Plávková. 

Nepřítomni: Petr Hanzlík. 

 

Program 

1) Schválení programu 

2) Ceník služeb 

3)     Webové stránky kolejní rady 

4)     Rozprava nad cíli kolejní rady 

5) Termín přístího zasedání 

 

Jednání 

1) Schválení programu 
Program schválen 4-0-0. 

2) Ceník služeb 
M. Černá informovala ostatní členy o Opatření ředitele č.21/2015, které bylo výsledkem jednání GPKR s ředitelstvím 

KaM a které zrušilo dosavadní Opatření ředitele č.17/2015. Ceny služeb byly tímto opatřením sníženy. 

3) Webové stránky KR 

E. Petiška připravil s podporou J. Velkoborského technické řešení webových stránek KR. M. Černá navrhla způsob 

rozdělení práce k postupnému vytvoření obsahu stránek a přislíbila přeposlání obsahové struktury, kterou vytvořila 

předcházející kolejní rada, ostatním členům KR.  

4) Rozprava nad cíli kolejní rady 

Každý člen KR byl M. Černou dotázán na jeho vize a představy o tom, co by mělo být na koleji zlepšeno. Bylo 

vytyčeno několik dlouhodobějších cílů a dále drobnější připomínky, které M. Černá přislíbila poslat vedoucí koleje k 

řešení.  

Jako jednu z připomínek navrhla A. Plávková zakoupení sušáků k vypůjčení na vrátnice K1 a K2 jako alternativu 

k sušárně. Dále, V. Jurásek nabídl, že vypracuje do příštího zasedání stručný návod k obsluze mikrovlnných trub na 

kuchyňkách K1. Rovněž byl diskutován návod k obsluze sušiček. 

5) Termín příštího zasedání 
Termín příštího zasedání byl stanoven na začátek prosince 2015. 

 

 

 

Michaela Černá 


